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§ 22  

Gångbro över Ålkistan  

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bland annat Östermalms 

stadsdelsnämnd angående Liberalernas Motion om utredning av 

gångbro över Ålkistan.  

 

Richard Bengtsson (L) och Patrik Silverudd (L) har i en motion  

yrkat att Stockholms stad bör söka samverkan med Solna kommun 

för att gemensamt utreda och bygga en gångbro över Ålkistan.  

De framför att denna passage över Brunnsvikens inlopp i dag har 

 en sexfilig motorvägsbro och en bro för Roslagsbanan men saknar 

gångbro. Runt Brunnsviken är det 12 km och bl.a. Hjärt- lung- 

fondens ”Hälsans stig” löper längs dessa stränder, genom Haga- 

parken, Bellevueparken och Bergianska trädgården, men många  

besökare väljer i dag att klättra på en brant stig och genom ett staket 

för att passera Ålkistan. Liberalerna anser att finansiering borde 

kunna ske via de 100 miljoner kronor, det så kallade utvecklings-

anslaget, som finns avsatt för åtgärder i Kungliga Nationalstads- 

parken.  

 

Stadsdelsförvaltningen anser att en gångbro är nödvändigt och  

angeläget för att kunna fullborda promenaden runt Brunnsviken. 

Länsstyrelsen har angett en sådan bro i sin plan för 

Nationalstadsparken från 2015. Stadsdelsförvaltningen tillstyrker 

därför att Stockholms stad tillsammans med Solna stad utreder 

möjligheterna att bygga en gångbro över Brunnsvikens inlopp samt 

förutsättningarna för dess finansiering.   

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 14 februari 2017. 

Dnr 2016-749-1.5.3.   
 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 


